



NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT (NPP)

Solicitation #: 1000252746

Closing Date: September 20 2023 **Time:** 2pm

This requirement is for the Public Health Agency of Canada.

TITLE:

Two senior Evaluation Services consultants

BACKGROUND:

PHAC's mission is to promote and protect the health of Canadians through leadership, partnership, innovation and action in public health. PHAC's mandate is to:

- promote health;
- prevent and control chronic diseases and injuries; prevent and control infectious diseases;
- prepare for and respond to public health emergencies;
- serve as a central point for sharing Canada's expertise with the rest of the world;
- apply international research and development to Canada's public health programs; and
- strengthen intergovernmental collaboration on public health and facilitate national approaches to public health policy and planning.

SCOPE:

The Public Health Agency of Canada (PHAC)), is seeking the services of two senior (2) evaluation services consultants to assist with evaluations or consultancy projects of Health Canada's and PHAC's program activities. The objective of these evaluations or consultancy projects are various, but focus primarily on the appropriateness, effectiveness and efficiency of both organizations' activities.

ESTIMATED VALUE:

The value is \$248,600.00 (taxes included)

OWNERSHIP OF INTELLECTUAL PROPERTY:

There is no Intellectual Property

SECURITY REQUIREMENT:

The security level required is secret.

MANDATORY REQUIREMENTS:

Resource A

Mandatory Technical Criteria (MT)			
For the purpose of the mandatory technical criteria specified below, the experience of the Bidder and its subcontractors, affiliates and suppliers will be considered.			
#	Mandatory Technical Criterion	Met: Yes/No	Page Reference In The Bidder's Proposal
M1A	The senior evaluation consultant must possess a university degree with acceptable specialization in economics, sociology, behavioural sciences or statistics.		
M2A	The senior evaluation consultant must possess a professional designation in evaluation or performance measurement from a recognized institution.		
M3A	<p>The senior evaluation consultant must have completed a minimum of five evaluation projects within the last 48 months as part of a contract for the Federal Government of Canada.</p> <p>To demonstrate this criteria, the Bidder must provide the following information at a minimum for each of the evaluation projects:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) The name of the client organization; b) Description of the evaluation; c) The contact point for the client name, title, email address and telephone number; and d) The start and end dates for the provision of the services. 		

Point Rated Technical Criteria

Proposals which fail to meet the overall minimum Rated Requirements will be deemed non-compliant and given no further consideration.

Item	Criteria	Points allocated for the criteria	Score	Page #
R1 A	The proposed resource should have completed at least 3 years of providing advice and recommendations to senior management (managers, directors or team principals).	<p>Maximum Points: 10 Points</p> <p>3 years: 2 Points 4-5 years: 2 Points 5-6 years: 2 Points 6+years=4 Points</p>		

Item	Criteria	Points allocated for the criteria	Score	Page #
R2A	<p>The proposed resource should have accumulated at least 2 years of experience in evaluating health or healthcare programs.</p> <p>To demonstrate this criteria, the Bidder must provide the following information at a minimum for each of the evaluation projects:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) The name of the client organization; b) Description of the evaluation; c) The contact point for the client name, title, email address and telephone number; and d) The start and end dates for the provision of the services. 	<p>Maximum Points: 10 Points</p> <p>2 years= 2 points 3-4 years: 2 Points 5-6 years :2 Points 6+ years : 4 Points</p>		
R3A	<p>The proposed resource should have completed at least 2 years of leading evaluation projects (team lead or above). This includes: leading interviews and focus groups, developing and /or reviewing data collection tools, analysing results from multiple lines of evidence, and liaising with program and other government department officials.</p> <p>To demonstrate this criteria, the Bidder must provide the following information at a minimum for each of the evaluation projects:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) The name of the client organization; b) Description of the evaluation; c) The contact point for the client name, title, email address and telephone number; and d) The start and end dates for the provision of the services. 	<p>Maximum Points: 10 Points</p> <p>2 years= 2 Points 3-4 years: 2 Points 5-6 years :2 Points 6+ years: 4 Points</p>		
	Minimum overall points 6 required to be deemed compliant	30		
	MAX : 30 POINTS	30		

Resource B

Mandatory Technical Criteria (MT)			
For the purpose of the mandatory technical criteria specified below, the experience of the Bidder and its subcontractors, affiliates and suppliers will be considered.			
#	Mandatory Technical Criterion	Met: Yes/No	Page Reference In The Bidder's Proposal
M1b	The senior evaluation consultant must possess a university degree with acceptable specialization in economics, sociology, behavioural sciences or statistics.		
M2b	The senior evaluation consultant must possess a professional designation in evaluation or performance measurement from a recognized institution.		
M3B	<p>The senior evaluation consultant must have completed a minimum of five evaluation projects within the last 48 months as part of a contract for the Federal Government of Canada.</p> <p>To demonstrate this criterion, the Bidder must provide the following information at a minimum for each of the evaluation projects:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) The name of the client organization; b) Description of the evaluation; c) The contact point for the client name, title, email address and telephone number; and d) The start and end dates for the provision of the services. 		

Point Rated Technical Criteria

Proposals which fail to meet the overall minimum Rated Requirements will be deemed non-compliant and given no further consideration.

Item	Criteria	Points allocated for the criteria	Score	Page #
R1 B	The proposed resource should have completed at least 3 years of providing advice and recommendations to senior management (managers, directors or team principals).	<p>Maximum Points: 10 Points</p> <p>3 years: 2 Points 4-5 years: 2 Points 5-6 years: 2 Points 6+years=4 Points</p>		

Item	Criteria	Points allocated for the criteria	Score	Page #
R2B	<p>The proposed resource should have accumulated at least 2 years of experience in evaluating health or healthcare programs.</p> <p>To demonstrate this criterion, the Bidder must provide the following information at a minimum for each of the evaluation projects:</p> <ul style="list-style-type: none"> e) The name of the client organization; f) Description of the evaluation; g) The contact point for the client name, title, email address and telephone number; and h) The start and end dates for the provision of the services 	<p>Maximum Points: 10 Points</p> <p>2 years= 2 points 3 - 4 years: 2 Points 5 - 6 years :2 Points 6+ years: 4 Points</p> <p>10</p>		
R3B	<p>The proposed resource should have completed at least 2 years of leading evaluation projects (team lead or above). This includes: leading interviews and focus groups, developing and /or reviewing data collection tools, analysing results from multiple lines of evidence, and liaising with program and other government department officials.</p> <p>To demonstrate this criteria, the Bidder must provide the following information at a minimum for each of the evaluation projects:</p> <ul style="list-style-type: none"> e) The name of the client organization; f) Description of the evaluation; g) The contact point for the client name, title, email address and telephone number; and h) The start and end dates for the provision of the services 			
	Minimum overall points 6 required to be deemed compliant	30		
	MAX : 30 POINTS	30		

SELECTION METHODOLOGY:

The selection methodology is Highest Combined Rating of Technical Merit [70%] and Price [30%]

Enquiries regarding this Request for Proposals are to be submitted in writing to:

Name of the Contracting Authority: Mira Abdillahi

E-mail address: mira.abdillahi2@hc-sc.gc.ca

AVIS DE PROJET DE MARCHÉ (APM)

N° de la demande: 10002452746 **Date limite:** 20 septembre 2023 **Heure:** 14h00

Il s'agit d'un besoin de l'Agence de la santé publique du Canada.

TITRE :

Deux consultants principaux en services d'évaluation

APERÇU :

La mission de l'ASPC est de promouvoir et de protéger la santé des Canadiens grâce au leadership, aux partenariats, à l'innovation et à l'action en santé publique. Le mandat de l'ASPC est le suivant :

- promouvoir la santé ;
- prévenir et contrôler les maladies et les blessures chroniques ; prévenir et contrôler les maladies infectieuses;
- se préparer et répondre aux urgences de santé publique ;
- servir de point central pour partager l'expertise du Canada avec le reste du monde;
- appliquer la recherche et le développement internationaux aux programmes de santé publique du Canada; et
- renforcer la collaboration intergouvernementale en matière de santé publique et faciliter les approches nationales en matière de politique et de planification de la santé publique.

PORTÉE DES TRAVAUX :

L'Agence de la santé publique du Canada (ASPC) recherche les services de deux (2) consultants principaux en services d'évaluation pour contribuer aux évaluations ou aux projets de consultation des activités de programme de Santé Canada et de l'ASPC. Les objectifs de ces évaluations ou projets de conseil sont variés, mais se concentrent principalement sur la pertinence, l'efficacité et l'efficience des activités des deux organisations.

VALEUR ESTIMATIVE :

La valeur de ce besoin est de \$248,600, taxes et frais de déplacement inclus.

POSSESSION DE LA PROPRIÉTÉ INTELLECTUELLE :

Il n'y a pas de possession de la propriété intellectuelle.

EXIGENCE EN MATIÈRE DE SÉCURITÉ :

Le niveau de sécurité est secrète

EXIGENCES OBLIGATOIRES:

Critères Techniques Obligatoires (CT)

Aux fins des critères techniques obligatoires précisés ci-dessous, l'expérience du soumissionnaire et de ses sous-traitants, affiliés et fournisseurs sera considérée.

Ressource A

Critère Technique Obligatoire (CT)			
Aux fins des critères techniques obligatoires spécifiés ci-dessous, l'expérience du soumissionnaire et de ses sous-traitants, sociétés affiliées et fournisseurs sera prise en compte.			
#	Critère Technique Obligatoire (CT)	Conformité du critère (Oui ou Non)	A quelle page est mentionnée ce critère dans la soumission du fournisseur?
CT1A	Le consultant principal en évaluation doit posséder un diplôme universitaire avec une spécialisation acceptable en économie, sociologie, sciences du comportement ou statistiques.		
CT2A	Le consultant principal en évaluation doit posséder un titre professionnel en évaluation ou en mesure du rendement délivré par un établissement reconnu.		
CT3A	Le consultant principal en évaluation doit avoir réalisé au moins cinq projets d'évaluation au cours des 48 derniers mois dans le cadre d'un contrat pour le gouvernement fédéral du Canada.		

Critère Technique Obligatoire (CT)

Aux fins des critères techniques obligatoires spécifiés ci-dessous, l'expérience du soumissionnaire et de ses sous-traitants, sociétés affiliées et fournisseurs sera prise en compte.

#	Critère Technique Obligatoire (CT)	Conformité du critère (Oui ou Non)	A quelle page est mentionnée ce critère dans la soumission du fournisseur?
	<p>Pour démontrer ce critère, le soumissionnaire doit fournir au minimum les informations suivantes pour chacun des projets d'évaluation :</p> <p>a) Le nom de l'organisation cliente ;</p> <p>b) Description de l'évaluation;</p> <p>c) Le point de contact pour le nom du client, son titre, son adresse e-mail et son numéro de téléphone ; et</p> <p>d) Les dates de début et de fin de la fourniture des services.</p>		

Critères techniques cotés

Les propositions qui ne satisfont pas aux exigences cotées minimales globales seront jugées non conformes et ne seront pas prises en considération.

Item	Critere	Points	Points alloues	# de la Page
C1A	La ressource proposée doit avoir complété au moins 3 ans d'expérience dans la fourniture de conseils et de recommandations à la haute direction (gestionnaires,	Maximum de Points : 10 Points		

Item	Critere	Points	Points alloues	# de la Page
	directeurs ou chefs d'équipe).	3 années: 2 Points 4-5 années: 2 Points 5-6 années: 2 Points Plus de 6 années =4 Points		
C2A	<p>La ressource proposée doit avoir accumulé au moins 2 ans d'expérience en évaluation de programmes de santé ou de soins de santé.</p> <p>Pour démontrer ce critère, le soumissionnaire doit fournir au minimum les informations suivantes pour chacun des projets d'évaluation :</p> <p>a) Le nom de l'organisation du client ;</p> <p>b) Description de l'évaluation;</p> <p>c) Le point de contact du client, son titre, son adresse e-mail et son numéro de téléphone ; et</p> <p>d) Les dates de début et de fin de la fourniture des services.</p>	<p>Maximum de Points: 10 Points</p> <p>2 ans= 2 points 3-4 ans: 2 Points 5-6 ans :2 Points Plus de 6 ans : 4 Points</p>		
C3A	<p>La ressource proposée doit avoir complété au moins 2 ans de direction de projets d'évaluation (chef d'équipe ou plus). Cela comprend : diriger des entretiens et des groupes de discussion, développer et/ou examiner des outils de collecte de</p>	<p>Maximum de Points: 10 Points</p> <p>2 ans= 2 points 3-4 ans: 2 Points 5-6 ans :2 Points</p>		

Item	Critere	Points	Points alloues	# de la Page
	<p>données, analyser les résultats de plusieurs sources de données et assurer la liaison avec les responsables du programme et d'autres ministères gouvernementaux.</p> <p>Pour démontrer ce critère, le soumissionnaire doit fournir au minimum les informations suivantes pour chacun des projets d'évaluation :</p> <p>a) Le nom de l'organisation du client ;</p> <p>b) Description de l'évaluation;</p> <p>c) Le point de contact du client, son titre, son adresse e-mail et son numéro de téléphone ; et</p> <p>d) Les dates de début et de fin de la fourniture des services.</p>	Plus de 6 ans : 4 Points		
	Points minimum: 6 afin d'être conforme aux exigences			
	POINTS MAXIMUM	30		

Ressource B

Critère Technique Obligatoire (CT)			
Aux fins des critères techniques obligatoires spécifiés ci-dessous, l'expérience du soumissionnaire et de ses sous-traitants, sociétés affiliées et fournisseurs sera prise en compte.			
#	Critère Technique Obligatoire (CT)	Conformité du critère (Oui ou Non)	A quelle page est mentionnée ce critère dans la soumission du fournisseur?
CT1B	Le consultant principal en évaluation doit posséder un diplôme universitaire avec une spécialisation acceptable en économie, sociologie, sciences du comportement ou statistiques.		
CT2B	Le consultant principal en évaluation doit posséder un titre professionnel en évaluation ou en mesure du rendement délivré par un établissement reconnu.		
CT3B	<p>Le consultant principal en évaluation doit avoir réalisé au moins cinq projets d'évaluation au cours des 48 derniers mois dans le cadre d'un contrat pour le gouvernement fédéral du Canada.</p> <p>Pour démontrer ce critère, le soumissionnaire doit fournir au minimum les informations suivantes pour chacun des projets d'évaluation :</p> <p>a) Le nom de l'organisation cliente ;</p> <p>b) Description de l'évaluation;</p> <p>c) Le point de contact pour le nom du client, son titre, son adresse e-mail et son numéro de téléphone ; et</p>		

Critère Technique Obligatoire (CT)

Aux fins des critères techniques obligatoires spécifiés ci-dessous, l'expérience du soumissionnaire et de ses sous-traitants, sociétés affiliées et fournisseurs sera prise en compte.

#	Critère Technique Obligatoire (CT)	Conformité du critère (Oui ou Non)	A quelle page est mentionnée ce critère dans la soumission du fournisseur?
	d) Les dates de début et de fin de la fourniture des services.		

Critères techniques cotés

Les propositions qui ne satisfont pas aux exigences cotées minimales globales seront jugées non conformes et ne seront pas prises en considération.

Item	Critere	Points	Points alloues	# de la Page
C1B	La ressource proposée doit avoir complété au moins 3 ans d'expérience dans la fourniture de conseils et de recommandations à la haute direction (gestionnaires, directeurs ou chefs d'équipe).	Maximum de Points : 10 Points 3 années: 2 Points 4-5 années: 2 Points 5-6 années: 2 Points Plus de 6 années =4 Points		
C2B	La ressource proposée doit avoir accumulé au moins 2 ans d'expérience en évaluation de programmes de santé ou de soins de santé.	Maximum de Points: 10 Points 2 ans= 2 points		

Item	Critere	Points	Points alloues	# de la Page
	<p>Pour démontrer ce critère, le soumissionnaire doit fournir au minimum les informations suivantes pour chacun des projets d'évaluation :</p> <p>a) Le nom de l'organisation du client ;</p> <p>b) Description de l'évaluation;</p> <p>c) Le point de contact du client, son titre, son adresse e-mail et son numéro de téléphone ; et</p> <p>d) Les dates de début et de fin de la fourniture des services.</p>	<p>3-4 ans: 2 Points 5-6 ans :2 Points Plus de 6 ans : 4 Points</p>		
C3B	<p>La ressource proposée doit avoir complété au moins 2 ans de direction de projets d'évaluation (chef d'équipe ou plus). Cela comprend : diriger des entretiens et des groupes de discussion, développer et/ou examiner des outils de collecte de données, analyser les résultats de plusieurs sources de données et assurer la liaison avec les responsables du programme et d'autres ministères gouvernementaux.</p> <p>Pour démontrer ce critère, le soumissionnaire doit fournir au minimum les informations suivantes pour chacun des projets d'évaluation :</p>	<p>Maximum de Points: 10 Points</p> <p>2 ans= 2 points 3-4 ans: 2 Points 5-6 ans :2 Points Plus de 6 ans : 4 Points</p>		

Item	Critere	Points	Points alloues	# de la Page
	a) Le nom de l'organisation du client ; b) Description de l'évaluation; c) Le point de contact du client, son titre, son adresse e-mail et son numéro de téléphone ; et d) Les dates de début et de fin de la fourniture des services.			
	Points minimum: 6 afin d'être conforme aux exigences			
	POINTS MAXIMUM	30		

MÉTHODE DE SÉLECTION :

La méthodologie de sélection est la note combinée la plus élevée pour le mérite technique [70 %] et le prix [30 %].

Les demandes de renseignements concernant le besoin de la DP doivent être adressées par écrit à :
Nom de l'agent: Mira Abdillahi
Courriel: mira.abdillahi2@hc-sc.gc.ca